
Goedemorgen allemaal
Wederom weer totaal niets gehoord op mijn mailtjes zowel van Mevrouw (…) De griffie. Van de 
Burgermeester.ik vindt het een schande zoals de gemeente Rijswijk met ondernemers omgaat zoals 
ik al eerder heb aan gegeven dat er fouten zijn gemaakt deze zijn op gelost ben er voor gestraft zo 
ook het ODH beaamd (…..) maar ik vindt wel dat de gemeente wel het fatsoen moet hebben om in 
gesprek te blijven en niet mij op deze manier te behandelen zo ga je niet met mensen en bedrijven 
om ik vindt het echt een schande om een bedrijf zo te laten leeg bloeden .
Het lijkt mij daarom ook dat er zo snel mogelijk een gesprek moet komen om tot een oplossen te 
komen.
Fijne dag verder

Met vriendelijke groet,
 


